
Lindös framtid, information till BSS höstmöte 2020

Ingen beslutspunkt utan bara information. 

Byggnation pågår för fullt på området enligt detaljplan öster om båtklubbarnas område. Det mesta inklusive 
anordningar för bad, promenad m.m. öster om södra piren beräknas bli klart under 2021. Under 
byggnationstiden är gångvägen längs vattnet avstängd öster om NSK:s område. Byggnationen har påtagligt 
förändrat vyn när man närmar sig Lindöhamnen med båt, något som säkert många medlemmar observerat 
under sommaren och hösten. 

Anläggande av gång- och cykelbana längs Bråviksvägen pågår. Provisorisk infart invid båthallen anordnad 
till vårt område under byggtiden. Korsningen mellan Bråviksvägen och Pampusvägen har varit stängd under 
en stor del av hösten så vår del av Bråviksvägen har enbart kunnat nås från öster. För tillfället är det stor 
höjdskillnad mellan själva vägen och GC-banan men vägen ska höjas genom ny beläggning. 

Det har inte tagits några kontakter från kommunen under året angående kommunens idéer för framtiden 
gällande båtklubbarnas område. Ingen tidplan presenterad för eventuellt kommande planarbete. Däremot ett 
antal kontakter gällande GC-banan. Vi har också tillsammans med de andra båtklubbarna en dialog med 
kommunen om bl.a. Lindöhamnen med omgivningar vid möten i båtrådet två gånger per år. 

Vi har från styrelsen kontaktat kommunen för att påtala problem med nedskräpning under sommaren och 
framfört att det finns behov av fler och större sopkärl utmed gångvägen längs vattnet. Dock utan resultat. 
Förnyad påstötning behövs under 2021. Eftersom gångbanan utefter vattnet varit avstängd bortom NSK 
valde många att fika m.m. på båtklubbarnas gräsmattor istället för normalt längre österut. De flesta skötte sig
väl men speciellt kring midsommar hade vi problem med nedskräpning, grillning direkt på gräsmattan, 
överfullt sopkärl m.m. Eftersom avstängningen kommer att vara kvar sommaren 2021 behövs åtgärder från 
kommunen.


